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				 Geplaats op: 16 November, om 11:11
				Van de fractievoorzitter: Begrotingsbehandeling

				
Afgelopen week was de begrotingsbehandeling in Enschede. VVD-fractievoorzitter Malkis Jajan neemt ons mee in een aantal gebeurtenissen tijdens de begrotingsbehandeling.







Drugsbestrijding



Een aantal weken geleden sprak ik een jongen van 17. Hij vertelde mij hoe normaal het get gebruik van harddrugs is onder zijn leeftijdsgenoten. Hij vertelde hoe jongeren simpel zeggen, liever 1 goedkope pil dan 8 bier. En hij vertelde hoe er totaal niet stil wordt bestaan bij de gevolgen van harddrugs.



Hier ben ik enorm van geschrokken. De gevolgen van harddrugs zijn namelijk enorm. Geld van harddrugs gaat naar drugscriminelen. En drugscriminelen veroorzaken veel ellende in onze stad.



Het valt mij ook op hoe de houding van jongeren is veranderd. Toen ik 17 was, 10 jaar geleden, was harddrugs gebruik niet zo normaal als nu. Er is echt iets veranderd. Talloze instanties hebben hierover ook aan de bel getrokken. ‘Fuifsnuiven’ lijk volledig genormaliseerd.



Wij als VVD Enschede vinden dat hier iets aan moet gebeuren. Daarom hebben wij in de gemeenteraad voorgesteld om een half miljoen te besteden aan drugsbestrijding. Zodat we beter kunnen handhaven (waarom kan je niet met een flesje water een festivalterrein op, maar wel met een zak drugs?). Zodat we geld kunnen besteden aan preventie. En zodat we een campagne kunnen draaien die wijst op de gevolgen van harddrugs. Namelijk: criminaliteit.



In de media konden we lezen dat bijvoorbeeld de JOVD het hier niet mee eens was. Zij vinden dat je met een het kopen van een pil niemand kwaad doet. Met de JOVD heb ik afgesproken dat er in december een discussieavond komt over dit onderwerp. Ik ga graag het gesprek met ze aan. Want ik vind dat je met het kopen van een pil wél iemand kwaad doet. De houding van veel jongeren hierin verbaast mij.



Hoe kan het dat er aan de ene kant jongeren zijn die geen vlees eten, omdat ze heel erg stilstaan bij eventuele gevolgen van het kopen van vlees. En dat aan de andere kant jongeren, soms diezelfde jongeren, totaal niet stilstaan bij de gevolgen van het kopen van drugs? Ik vind dat vreemd en wil dat er een stuk bewustzijn terugkomt.



Ons voorstel in de gemeenteraad is gelukkig aangenomen. Daarmee zijn we er niet. Maar het is een begin om de normalisering van drugs tegen te gaan. Om het ‘fuifsnuiven’ te stoppen. En om te voorkomen dat er een generatie XTC ontstaat.



Woonoverlast



Een ander groot probleem waar we in de raad bij hebben stilgestaan is woonoverlast. Bijna de helft van de Enschedeërs heeft wel is te maken gehad met woonoverlast. Daarmee is het een groot probleem. Woonoverlast zorgt voor stress, zorgt voor ziekte en verziekt het woongenot. Terwijl je huis is een plek is waar je komt uitrusten na een dag hard werken.



Gelukkig zijn er de afgelopen jaren meer middelen gekomen om woonoverlast te bestrijden. De burgemeester heeft meer bevoegdheden gekregen. Maar tegelijkertijd is er op dit moment geen capaciteit in de gemeente om de extra bevoegdheden in te zetten.



Daarom hebben we voorgesteld om ook voor woonoverlast een half miljoen uit te trekken. Zodat we mensen kunnen inzetten in onze straten en onze buurten die snel kunnen schakelen. Daarmee kunnen we bijvoorbeeld sneller overgaan tot het nemen van maatregelen of het uit huis plaatsen.



Ook dit voorstel is gelukkig aangenomen en daarmee hebben wij in korte tijd twee belangrijke stappen vooruit gezet in onze stad.
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						Parkeren in Enschede

						 16/11/2023
						
Door: Jan de Lange - Raadslid



Voor de VVD Enschede is (auto)mobiliteit ook één van de speerpunten, dus parkeren ook.



Bij de coalitie onderhandelingen hebben een belangrijk punt binnen gehaald nl het eerste uur gratis parkeren van maandag t/m vrijdag. Dat werd 1 januari 2023 ingevoerd en daar waren we heel blij mee, maar Q-park niet. Zij vinden dat concurrentie vervalsing en hebben een claim van € 200.000 bij de gemeente Enschede neergelegd ondersteund door de “Wet Markt en Overheid”. Inhoudend: concurrentie vervalsing door de overheid.



Door deze claim wordt deze maatregel te kostbaar.



Qpark heeft dit al een paar keer in andere stede bij de rechter gewonnen. Om dezeclaim van tafel te krijgen heeft de wethouder de toezegging moeten doen deze proef per 1 januari 2024 te stoppen.



Erg jammer, maar we hebben hier wel een paar dingen voor terug gekregen, waaronder goedkoop parkeren in de garages in de avond uren.



Vanaf 1 januari 2024 betaald u € 1.- per uur vanaf 19.00 uur tot 07.00 uur met een maximum van € 3.-



Dit tarief geldt in de gemeentelijke garages: van Heek, Stationsplein en Irene. Om dit werkbaar te maken, er moeten zoveel mogelijk auto’s in de garages geparkeerd worden, wordt het betaald parkeren in het binnenste centrum gebied  uitgebreid  tot 23.00 uur. In de rest van het binnen singel gebied is het straat parkeren na 19.00 uur gratis, zoals nu ook het geval is.



In het gebied waar nu in de avond betaalt moet worden, is binnen 300 meter een parkeergarage, de afstand tot de horeca en theaters is dus prima te overbruggen.



De fractie is blij met dit resultaat en we hopen dat u hier veel gebruik van kunt maken.
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						VVD presenteert met trots coalitieakkoord: Samen trots op Enschede

						 13/06/2022
						
Door: J. Diepemaat 



Het is alweer 12 weken geleden dat de gemeenteraadsverkiezingen waren. De eerste weken na de verkiezingen staan altijd in het teken van de coalitievorming. Dat was ook dit keer geen eenvoudig proces. Met 13 partijen in de raad is het een uitdaging om tot een meerderheid te komen. Toch kan ik jullie melden dat ons dat is gelukt, er is witte rook. En het heeft ook een coalitieakkoord opgeleverd waar wij als VVD fractie erg blij mee zijn. Meer dan ooit is het ons gelukt om de punten uit ons verkiezingsprogramma een plek te geven in dit akkoord.



Coalitieakkoord-2022-2026: Samen trots op EnschedeDownload



Voor de volledige tekst van het coalitieakkoord, klik hierboven



Vorige week hebben wij samen met Burgerbelangen Enschede, de PvdA en de ChristenUnie de onderhandelingen voor een nieuw coalitieakkoord afgerond. Dat is best snel gegaan. De inhoudelijke gesprekken zijn begin mei gestart. Daarmee is het ons gelukt om binnen een maand tot een akkoord te komen. Dat zegt iets over het vertrouwen dat er is tussen de partijen.



Vandaag zal de tekst van het akkoord openbaar worden gemaakt. Ik ben er trots op dat we jullie deze tekst nu kunnen presenteren. Onder de titel ‘Samen trots op Enschede’ hebben wij afspraken gemaakt hoe wij de komende vier jaar werken aan goed houden en beter maken van Enschede.



Zo zetten we vol in op het bouwen van goede en betaalbare woningen voor iedereen. We gaan plannen maken voor nieuwe woningbouwlocaties en gaan bijvoorbeeld vrijkomende sportvelden hiervoor gebruiken. Daarbij kijken we nadrukkelijk naar een goede balans tussen doelgroepen en woonbehoefte. We bouwen zowel voor Enschedeërs als voor nieuwe inwoners van onze stad. Ook gaan we de investeringsagenda, waarmee we als gemeente woningbouwprojecten aan kunnen jagen en versnellen, structureel van middelen voorzien.



Ook veiligheid heeft een belangrijke plek gekregen in het coalitieakkoord. Iedereen moet in Enschede veilig over straat kunnen en overlast moet tot een minimum worden beperkt. Als het nodig is zetten we daarbij ook cameratoezicht in. We breiden het drugs- en lachgasverbod uit van de binnenstad naar de hele stad. Dat geeft ons de mogelijkheid om snel in te grijpen bij overlast, ook in de wijken. Daar gaan we ook zichtbaar handhaven op overlastveroorzakers.



In de afgelopen maanden is de inflatie fors opgelopen. Iedereen merkt dat in zijn portemonnee. Om die druk wat te verlichten hebben we besloten dat we de extreme inflatie niet doorrekenen in de lokale lasten, maar gebruik maken van het langjarig gemiddelde inflatiepercentage.



Ook hebben we afgesproken dat er van maandag tot vrijdag 1 uur gratis geparkeerd kan worden in de gemeentelijke parkeergarages. Dat is een concrete lastenverlichting voor iedereen die wel eens in de binnenstad moet zijn voor bijvoorbeeld een bezoek aan het ziekenhuis, de opticien of de wekelijkse inkopen. Ook is het een stimulans voor onze lokale ondernemers. Verder gaan we ruimte maken om te experimenteren met bijvoorbeeld flexibele parkeertarieven.



Om de ondernemers in onze stad verder te steunen maken we structureel extra geld vrij om Enschede aantrekkelijk te houden. Dit geld moet terecht komen waar het het beste rendeert voor onze stad. Daarbij kan je bijvoorbeeld denken aan een versterking van het ondernemersloket. Ook werken we verder aan het zoeken van een nieuwe locatie voor bedrijfskavels.



Dit zijn de belangrijkste punten voor ons. Uiteraard staan er nog meer plannen in het coalitieakkoord. De tekst vind je als bijlage bij dit bericht. Vanzelfsprekend ben ik altijd bereid, samen met de rest van de fractie, om vragen te beantwoorden of uitleg te geven over wat we hebben afgesproken.



Ik wil op deze plek in ieder geval in het bijzonder Malkis en Rachel ontzetten bedanken. Met zijn drieën hebben wij het onderhandelteam gevormd om tot dit akkoord te komen. De samenwerking was ontzetten prettig. Het heeft flink wat extra tijd bovenop het normale werk gekost en dat heeft een goed resultaat opgeleverd! Ook Nicole, Jan en Jochem wil ik graag bedanken. Zij hebben gedurende het proces ons steeds kritisch gevolg en van nieuwe plannen voorzien.



De samenwerking kunnen we in de in de komende periode gelukkig voortzetten. Ik ben er trots op dat de fractie mij wederom voordraagt als wethouder. Naast stedelijke ontwikkeling, wonen en cultuur mag ik de komende periode ook verantwoordelijk zijn voor economie, WMO en stadsdeel centrum. Een hele mooie portefeuille die goed past bij de onderwerpen waar wij als VVD op hebben ingezet. Na mijn installatie zal Jan de Lange dan officieel mijn plek als raadslid innemen. Ik wens Jan heel veel succes!



Jeroen Diepemaat
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						Ondertekening Enschedese Regenboog Stembusakkoord

						 13/10/2022
						
Afgelopen maandag, op 10 oktober, heeft Nicole Workel, raadslid voor de VVD in Enschede, namens de fractie het Enschedese Regenboog Stembusakkoord ondertekend. Wij vinden dat dit eigenlijk niet nodig zou moeten zijn in een vrije samenleving. Wij zetten ons in voor inclusiviteit!We waren het niet op elk punt eens met het akkoord. Zo hebben we twijfels bij de ´genderinclusieve´ communicatie vanuit de gemeente. In grote lijnen kunnen wij ons er echter wel in vinden. Met name als het gaat om de veiligheid voor de LHBT+ groep.
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					 Geplaats op: 13 June, om 16:50
					VVD presenteert met trots coalitieakkoord: Samen trots op Enschede

					
Door: J. Diepemaat 



Het is alweer 12 weken geleden dat de gemeenteraadsverkiezingen waren. De eerste weken na de verkiezingen staan altijd in het teken van de coalitievorming. Dat was ook dit keer geen eenvoudig proces. Met 13 partijen in de raad is het een uitdaging om tot een meerderheid te komen. Toch kan ik jullie melden dat ons dat is gelukt, er is witte rook. En het heeft ook een coalitieakkoord opgeleverd waar wij als VVD fractie erg blij mee zijn. Meer dan ooit is het ons gelukt om de punten uit ons verkiezingsprogramma een plek te geven in dit akkoord.



Coalitieakkoord-2022-2026: Samen trots op EnschedeDownload



Voor de volledige tekst van het coalitieakkoord, klik hierboven



Vorige week hebben wij samen met Burgerbelangen Enschede, de PvdA en de ChristenUnie de onderhandelingen voor een nieuw coalitieakkoord afgerond. Dat is best snel gegaan. De inhoudelijke gesprekken zijn begin mei gestart. Daarmee is het ons gelukt om binnen een maand tot een akkoord te komen. Dat zegt iets over het vertrouwen dat er is tussen de partijen.



Vandaag zal de tekst van het akkoord openbaar worden gemaakt. Ik ben er trots op dat we jullie deze tekst nu kunnen presenteren. Onder de titel ‘Samen trots op Enschede’ hebben wij afspraken gemaakt hoe wij de komende vier jaar werken aan goed houden en beter maken van Enschede.



Zo zetten we vol in op het bouwen van goede en betaalbare woningen voor iedereen. We gaan plannen maken voor nieuwe woningbouwlocaties en gaan bijvoorbeeld vrijkomende sportvelden hiervoor gebruiken. Daarbij kijken we nadrukkelijk naar een goede balans tussen doelgroepen en woonbehoefte. We bouwen zowel voor Enschedeërs als voor nieuwe inwoners van onze stad. Ook gaan we de investeringsagenda, waarmee we als gemeente woningbouwprojecten aan kunnen jagen en versnellen, structureel van middelen voorzien.



Ook veiligheid heeft een belangrijke plek gekregen in het coalitieakkoord. Iedereen moet in Enschede veilig over straat kunnen en overlast moet tot een minimum worden beperkt. Als het nodig is zetten we daarbij ook cameratoezicht in. We breiden het drugs- en lachgasverbod uit van de binnenstad naar de hele stad. Dat geeft ons de mogelijkheid om snel in te grijpen bij overlast, ook in de wijken. Daar gaan we ook zichtbaar handhaven op overlastveroorzakers.



In de afgelopen maanden is de inflatie fors opgelopen. Iedereen merkt dat in zijn portemonnee. Om die druk wat te verlichten hebben we besloten dat we de extreme inflatie niet doorrekenen in de lokale lasten, maar gebruik maken van het langjarig gemiddelde inflatiepercentage.



Ook hebben we afgesproken dat er van maandag tot vrijdag 1 uur gratis geparkeerd kan worden in de gemeentelijke parkeergarages. Dat is een concrete lastenverlichting voor iedereen die wel eens in de binnenstad moet zijn voor bijvoorbeeld een bezoek aan het ziekenhuis, de opticien of de wekelijkse inkopen. Ook is het een stimulans voor onze lokale ondernemers. Verder gaan we ruimte maken om te experimenteren met bijvoorbeeld flexibele parkeertarieven.



Om de ondernemers in onze stad verder te steunen maken we structureel extra geld vrij om Enschede aantrekkelijk te houden. Dit geld moet terecht komen waar het het beste rendeert voor onze stad. Daarbij kan je bijvoorbeeld denken aan een versterking van het ondernemersloket. Ook werken we verder aan het zoeken van een nieuwe locatie voor bedrijfskavels.



Dit zijn de belangrijkste punten voor ons. Uiteraard staan er nog meer plannen in het coalitieakkoord. De tekst vind je als bijlage bij dit bericht. Vanzelfsprekend ben ik altijd bereid, samen met de rest van de fractie, om vragen te beantwoorden of uitleg te geven over wat we hebben afgesproken.



Ik wil op deze plek in ieder geval in het bijzonder Malkis en Rachel ontzetten bedanken. Met zijn drieën hebben wij het onderhandelteam gevormd om tot dit akkoord te komen. De samenwerking was ontzetten prettig. Het heeft flink wat extra tijd bovenop het normale werk gekost en dat heeft een goed resultaat opgeleverd! Ook Nicole, Jan en Jochem wil ik graag bedanken. Zij hebben gedurende het proces ons steeds kritisch gevolg en van nieuwe plannen voorzien.



De samenwerking kunnen we in de in de komende periode gelukkig voortzetten. Ik ben er trots op dat de fractie mij wederom voordraagt als wethouder. Naast stedelijke ontwikkeling, wonen en cultuur mag ik de komende periode ook verantwoordelijk zijn voor economie, WMO en stadsdeel centrum. Een hele mooie portefeuille die goed past bij de onderwerpen waar wij als VVD op hebben ingezet. Na mijn installatie zal Jan de Lange dan officieel mijn plek als raadslid innemen. Ik wens Jan heel veel succes!



Jeroen Diepemaat
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							Enschede opent meldpunt seksuele intimidatie

							 09/02/2022
							
In Enschede is een meldpunt geopend om seksuele intimidatie aan te kaarten, zo meldt RTV Oost vandaag. Ons raadslid Malkis Jajan heeft zich de afgelopen jaren keihard ingezet voor de aanpak van seksuele intimidatie en is dan ook verantwoordelijk voor het verbod op hierop in Enschede. “Een meldpunt is een stap in de goede richting.", vertelt Malkis RTV Oost. 



De link naar het volledige artikel vind je hier op de site van RTV Oost. 



#Enschedeblijftmooiwordtbeter
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							Blog van de fractievoorzitter: 22 april 2022

							 22/04/2022
							
De dag na de verkiezingen werd ik wakker met een dubbel gevoel. Aan de ene kant was ik teleurgesteld dat wij als VVD Enschede niet gegroeid waren. Aan de andere kant was ik tevreden met het behoud van onze zetels. We zijn gelijk gebleven, terwijl de meeste partijen ingeleverd hebben. Daarnaast waren we de 3e partij van Enschede en zijn wij nu de 2e partij van Enschede. Ook daarvoor ben ik dankbaar. Dankbaar naar de kiezer. En dankbaar naar alle leden en vrijwilligers die ons enorm geholpen hebben. Bedankt daarvoor.



Het is nu een maand na de verkiezingen. We zijn al een aantal weken bezig met het vormen van een nieuwe coalitie. Eerst zijn wij langs geweest bij de verkenners. Daar hebben wij aangegeven als VVD opnieuw te willen meebesturen. Om zo te kunnen doen wat goed is voor Enschede. Uiteindelijk bleek dat een meerderheid van de raad vond dat de VVD in een coalitie moet deelnemen. We zijn blij met dat vertrouwen.



De verkenners hebben uiteindelijk geadviseerd om een coalitie te vormen met BBE-VVD-PvdA-CU. Wij kunnen ons in dat advies vinden. Een coalitie van deze partijen doet recht aan de verschillende geluiden in onze stad. Ook heeft deze coalitie een minimale meerderheid. Dit zorgt ervoor dat de coalitie goed zal samen moeten werken met de partijen die niet in de coalitie zitten. Dat is iets dat wij graag willen.



De komende weken gaan we een nieuwe fase in. Samen met de andere partijen zullen we op de inhoud afspraken moeten maken. Wij zullen als fractie ons keiharde best doen om de punten van het VVD-verkiezingsprogramma goed naar voren te laten komen. Zoals het bouwen van meer woningen, inzet op meer veiligheid, een bloeiende lokale economie, liefdevolle zorg, goede bereikbaarheid en een gemeente die er is voor de inwoners.


						

					

										
						[image: ]
						
							Pilot met camera's in Enschedese fietstunnels

							 02/03/2022
							
Met dank aan de inzet van ons raadslid Malkis Jajan is er eindelijk een proef gestart met de inzet van camera's bij Enschedese fietstunnels.De fietstunnels in Zuid zijn onveilig. Veel mensen durven er niet doorheen te fietsen. De VVD Enschede probeert al jarenlang ervoor te zorgen dat er veiligheidscamera's in de tunnel geplaatst worden. Dat is nu gelukt. "Eindelijk. We zijn hier blij mee. De burgemeester laat hiermee ook zien veiligheid belangrijk te vinden", aldus ons raadslid Malkis Jajan, Het artikel is te vinden op https://www.tubantia.nl/enschede/eindelijk-er-komen-cameras-bij-fietstunnels-en-milieupleinen-in-enschede~a325e272/ Enschede Blijft goed,wordt beter.
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